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Protokół nr XXIV/20 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 W posiedzeniu udział wzięli: radni wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Pan Marian Buras oraz Przewodniczący Rady Powiatu Kieleckiego  

Pan Jacek Kuzia. 

 Dwudziesta czwarta sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się  

25 czerwca 2020 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2020-2026. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta i Gminy Morawica. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty właścicieli nieruchomości 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi dla nieruchomości, na których 

znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/230/16 Rady 

Gminy Morawica w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Morawica. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostkowej 

paliwa w Mieście i Gminie Morawica na rok szkolny 2020/2021. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/15/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego 

Komisji skarg, wniosków i petycji. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego 

Komisji gospodarki 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/19/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru przewodniczących  

i zastępców przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia 

XXIV sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Przewodniczący 

Rady Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że XXIV sesja Rady 

Miejskiej w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 12 radnych. 

Obecni: 

1.Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Alicja Jamorska-Kurek 

4. Sebastian Król 

5. Bartosz Kruk 

6. Marcin Piecyk 

7. Dorota Pietrzyk 

8. Krzysztof Strąk 

9. Łukasz Wojda 

10. Damian Woźniak 

11. Ryszard Znój 

12. Robert Żołądek 
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Nieobecni: 

1. Wiesław Frankowicz  

2. Paweł Pajączkowski 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącemu Rady Powiatu Kieleckiego Panu 

Jackowi Kuzia. 

Przewodniczący Rady Powiatu Kieleckiego Pan Jacek Kuzia poinformował, że Gmina 

Morawica otrzymała 4 456 432,00 zł, z Funduszu Inwestycji Samorządowych, który powstał 

w ramach wspierania samorządów w walce z pandemią. Wyznacznikiem przyznanych kwot 

była ilość zaangażowanych środków w inwestycje. 

Pan Burmistrz podziękował za przekazaną informację. 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 

13 dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostkowej paliwa w Mieście i Gminie Morawica na rok szkolny 2020/2021. Wyjaśnił, że 

nie ma nigdzie zapisu, który wskazywałby, aby średnia cena paliwa ustalana była z trzech 

ostatnich miesięcy, jak zostało to zrobione w projekcie uchwały. Nawet jest wskazanie, aby 

średnią cenę ustalać z ostatniego roku szkolnego. Po sprawdzeniu średnich cena paliwa za 

miesiące od września i czerwca wyszło ok. 4,66 zł. Jest to duża różnica, jeżeli chodzi o kwotę 

za jeden litr. Gdybym ja musiał dowozić dziecko do szkoły, to różnica 100 zł miesięcznie. 

Patrząc na inne koszty jakie ponoszą rodzice dzieci niepełnosprawnych: rehabilitacja, zakup 

lekarstw,  innych urządzeń, wnoszę o zdjęcie tego punktu z porządku obrad, przedstawienie 

go na następnej sesji, a także o przyjęcie wyliczenia średniej ceny paliwa od września do 

czerwca. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że można dokonywać zmian ustalając średnią cenę paliwa wybierając 

różne miesiące. Zgodnie z przyjętą zasadą wyliczenia średniej ceny paliwa dokonywano z 

trzech ostatnich miesięcy. Wtedy cena była wysoka i wszyscy na to przystali, teraz gdy cena 

jest niższa szuka się rozwiązań, jak tą cenę zmienić. Oczywiście można dokonać zmian, ale 

będzie to brak konsekwencji w tym postępowaniu. Po wyliczeniach, ustalono ile płaci osoba, 

która dojeżdża do Kielc dwa razy - to 60 km – kwota miesięczna ok 350 zł za paliwo przy 

przyjęciu 6 litrów zużycia paliwa – 72 litry spala miesięcznie. Zaproponował, aby przyjąć 

zasadę ustalania średnie ceny paliwa za dany okres i się jej trzymać, bez względu na ceny 

paliw na stacjach benzynowych. Średnie ceny paliwa ustala rada. Poinformował radnych, że 

jest mało czasu na podjęcie uchwały, aby zdążyć w terminie podpisać umowy, aby rodzice 

otrzymali pieniądze. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ostatnią uchwałę w tej sprawie podejmowaliśmy  

12 lutego i wzięliśmy ceny paliwa z września, października i listopada. Nastąpiła nowelizacja 

ustawy. Podejmowana wtedy uchwała była pierwszą. Ponadto ma ona charakter aktu prawa 

miejscowego i mogła zostać poddana konsultacjom społecznym, aby zapytać rodziców dzieci 

niepełnosprawnych co sądzą na ten temat. Ustalenie średniej ceny paliwa z miesięcy za 

miniony rok szkolny byłoby dobry pomysłem. 
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Radna Alicja Jamorska-Kurek – podkreśliła, że w innych gminach czas wyliczenia jest 

dłuższy niż trzy miesiące, a nawet do pół roku. Ponadto zawsze można zwołać sesję 

nadzwyczajną, dlatego argument że nie zdążymy podjąć uchwały nie jest przekonywujący. 

Przewodniczący Rady zauważył, że w uchwale z 12 lutego w uzasadnieniu podano, że  

w uchwale nadaje się wsteczną moc obowiązywania, gdyż zasady demokratycznego państwa 

prawnego nie stoją temu na przeszkodzie. 

Radny Leszek Cygan – rozumiem przedstawione wyjaśnienia Pana Burmistrza, ale 

postarajmy się zrozumieć rodziców dzieci niepełnosprawnych. Jeżeli  jesteśmy w stanie 

pomóc, istnieją możliwości prawne, to przesunięcie wyliczeń o kilka miesięcy będzie istotne, 

gdyż dla tych rodziców liczy się każda złotówka. 

Radny Damian Woźniak – zapytał Przewodniczącego Rady o różnice  cenowe za litr paliwa?  

Przewodniczący Rady poinformował, że po dokonaniu wyliczeń średnia cena paliwa  

w województwie świętokrzyskim za okres od września do czerwca, wychodzi kwota 4,66 zł., 

co daje różnicę ok. 0,62 zł. 

Pan Burmistrz zwrócił się z prośbą o przyjęcie stałej zasady wyliczenia średniej ceny paliwa 

za dany okres – półroczny, roczny. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że na początku poprosił o dokonywanie wyliczeń 

średniej ceny paliwa za miniony rok szkolny. 

Pan Burmistrz zgodził się z tą propozycją. 

Radny Krzysztof Strąk – nie rezygnujmy z tej uchwały, ale przyjmijmy wyliczenia średniej 

ceny paliwa za okres roczny czy półroczny. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie mamy ustalonych średnich cen paliwa za rok 

szkolny. 

Pan Burmistrz zaproponował, aby nie wycofywać punktu z porządku obrad. Pracownicy 

urzędu do czasu zanim przejdziemy do punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu tej uchwały 

postarają się ustalić jaka była średnia cena paliwa za rok szkolny 2019/2020. W ten sposób 

przyjęlibyśmy, że przy ustalaniu średniej ceny paliwa bierzemy pod uwagę okres za miniony 

rok szkolny. 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę. 

Po przerwie wrócono do obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że pracownicy urzędu zdążą dokonać zmian  

w uchwale dotyczącej średniej ceny paliwa. 

 

W związku ze zgłoszonym wnioskiem formalnym przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 13 dotyczącego rozpatrzenia 



5 

 

projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Mieście  

i Gminie Morawica za rok szkolny 2020/2021. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (10) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dorota Pietrzyk, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Wniosek nie został przyjęty. 

 

  Pan Burmistrz zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia nowego punktu do 

porządku obrad dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 

XLVI/440/14 Rady Gminy Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie ustalenia 

opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez 

Gminę Morawica oraz odczytał treść przygotowanego projektu uchwały. Ze względu na 

obecną sytuację, wymogi sanitarne nie wszystkie dzieci mogą pójść do żłobka, a opłatę za 

pobyt należy uiszczać. Dlatego proponujemy, aby obniżyć o 50% opłatę za pobyt dla dzieci, 

które nie będą uczęszczać do żłobka. 

 

  Radny Leszek Cygan – ze względu na COVID dzieci nie uczęszczają do żłobka, to 

pomimo tego rodzice muszą uiszczać opłatę za pobyt w kwocie 100 zł. Ten projekt uchwały 

zakłada, że za pobyt dziecka, które nie będzie mogło lub nie będzie chciało uczęszczać do 

żłobka, rodzice będą płacić kwotę 50 zł. 

Pan Burmistrz potwierdził ten fakt. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad dotyczącego 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLVI/440/14 Rady Gminy 

Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Gminę Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (2) 
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Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Wniosek został przyjęty. 

 

  Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia po punkcie 

13 nowego punktu do porządku obrad dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr III/18/18 Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w 

sprawie składu osobowego Komisji bezpieczeństwa z powodu złożenia pisemnej rezygnacji 

radnego Pana Krzysztofa Strąk z członkostwa w komisji. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia po punkcie 13 nowego punktu do porządku 

obrad dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/18 

Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji 

bezpieczeństwa z powodu złożenia pisemnej rezygnacji radnego Pana Krzysztofa Strąk z 

członkostwa w komisji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad z uwzględnieniem zmian: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie 

między sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2020-2026. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 

rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta i Gminy Morawica.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę.  
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty właścicieli 

nieruchomości kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi dla nieruchomości, na których 

znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/230/16 Rady 

Gminy Morawica w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Morawica. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostkowej 

paliwa w Mieście i Gminie Morawica na rok szkolny 2020/2021. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr III/18/18 Rady Miejskie w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu 

osobowego Komisji bezpieczeństwa. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/15/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego 

Komisji skarg, wniosków i petycji. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego 

Komisji gospodarki. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/19/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru przewodniczących  

i zastępców przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLVI/440/14 Rady 

Gminy Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt 

dziecka oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Gminę 

Morawica. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie obrad. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie nowego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard 
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Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 2  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił do kolejnego 

punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Protokół z XXIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 29 maja 2020 r. został przyjęty.  

Za przyjęciem protokołu było 12 radnych. 

 

Ad. 3 
 

  Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad - Sprawozdanie 

Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na poprzedniej sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy, które radni również otrzymali drogą elektroniczną. 

Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

Ad. 4 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad, dotyczącego sprawozdania  

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami, które radni 

otrzymali drogą elektroniczną i zapoznali się z nim. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

Ad. 5  

Następny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2020-2026. Przewodniczący rady 

poinformował, że na konferencji projekt uchwały został szeroko omówiony. 

Rozpoczęto dyskusję w danym temacie. 
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W dyskusji wzięli udział: 
Radna Alicja Jamorska-Kurek – poinformowała, że będzie głosowała przeciw ze względu na 

ujęcie w zmianach WPF jak i zmian budżetu zadania dotyczącego budowy hali 

pneumatycznej w Bilczy, ze względu na obecny kryzys gospodarczy, brak środków, taki 

luksus jest w tym momencie niepotrzebny dla naszej gminy. 

Pan Burmistrz – gdybyśmy tego zadania nie wprowadzili, należałoby zwrócić ok. 600 tys. zł 

do Ministerstwa Sportu. Ponadto twórcami projektu i wniosku byli członkowie klubu 

Moravia. Zdajemy sobie sprawę z kosztów utrzymania hali. 

Radny Robert Żołądek – poinformował, że Pani Alicja Jamorska-Kurek w swoim stanowisku 

nie będzie osamotniona, w tej sprawie wstrzymam się od głosu. Złożył również krótkie 

wyjaśnienia w sprawie insynuacji, jakoby nie wspierał klubu Moravia. Przedstawił swoje 

działania podejmowane w kadencji 2010-2014 dla klubu Moravia 

Przewodniczący Rady przywołał radnego „do rzeczy”. 

Radny Robert Żołądek – podkreślił, że boisko ze sztuczną nawierzchnią powinno być 

zlokalizowane przy centrum sportowym MORAVIA. 

Radny Damian Woźniak – współpracuje ściśle z nowym zarządem Moravii, który działa 

bardzo prężnie, od pewnego czasu zgłaszali że nie maja gdzie trenować w okresie zimowym. 

Przedstawił skąd pojawił się pomysł powstania hali pneumatycznej. W związku z 

możliwością uzyskania dofinansowania na ten cel z Ministerstwa Sportu, zarząd Moravii 

przygotował i złożył stosowny wniosek. Otrzymali jako 1 z 12 klubów sportowych 

dofinansowanie na ten cel. To przedsięwzięcie jest potrzebne dla klubu Moravia i uczniów. 

Ponadto rozbudowa boiska Moravii w Morawicy nadal jest w planach. 

Radny Leszek Cygan - zgłosił wniosek formalny dotyczący zakończenia dyskusji na 

projektem uchwały dotyczącym zmian WPF. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny dotyczący zakończenia dyskusji na projektem uchwały dotyczącym zmian 

WPF.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Jamorska-Kurek, Dorota Pietrzyk, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020-2026. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dorota Pietrzyk, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/196/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020-2026 została podjęta. Za głosowało 9 radnych. Uchwała  

nr XXIV/196/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 6 
 

  Kolejny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu 

Miasta i Gminy na 2020 rok. Projekt uchwały został przedstawiony i omówiony na 

wczorajszej konferencji. Nie zgłoszono uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dorota Pietrzyk, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/197/20 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok została 

podjęta. Za głosowało 9 radnych. Uchwała nr XXIV/197/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta i Gminy Morawica.  
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 Pan Burmistrz zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały. 

Treść zgłoszonej autopoprawki: 

§ 2 ust. 2  otrzymuje następujące brzmienie: „Powstające na nieruchomości zamieszkałej 

odpady komunalne zbierane są w sposób selektywny przy uwzględnieniu następujących 

frakcji odpadów: 

1) papier i tektura, 

2) szkło, 

3) tworzywa sztuczne, metal i opakowania wielomateriałowe, 

4) bioodpady, 

5) popiół.” 

§ 4  otrzymuje następujące brzmienie: „Powstające na nieruchomości zamieszkałej odpady 

komunalne wymienione w ust. 2 pkt. 1, 2, 3 oraz : 

1) przeterminowane leki, i chemikalia, 

2) odpady niekwalifikujące się do odpadów medycznych powstałych w gospodarstwie 

domowym w wyniku przyjmowania produktów leczniczych w formie iniekcji  

i prowadzenia monitoringu substancji we krwi, w szczególności igieł i strzykawek, 

3) zużyte baterie i akumulatory, 

4) zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny, 

5) meble i inne odpady wielkogabarytowe, 

6) zużyte opony 

7) odpady budowlane i rozbiórkowe stanowiące odpady komunalne, 

8) odpady z tekstyliów i odzieży, 

9) odpady niebezpieczne, 

10) lampy fluorestencyjne i urządzenia zawierające freony 

-  gromadzone są w sposób selektywny w Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych - zwanym dalej PSZOK.” 

Pozostałe zapisy w projekcie uchwały pozostają bez zmian. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Miasta i Gminy Morawica z uwzględnieniem autopoprawki. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/198/20 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Miasta i Gminy Morawica została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała  

nr XXIV/198/20 stanowi załącznik do protokołu. 



12 

 

Ad. 8 

Następny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę. 

 Pan Burmistrz zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały. Treść zgłoszonej 

autopoprawki: 

§ 3 ust. 1 otrzymuje następujące brzmienie: „Punkt selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych przyjmuje następujące rodzaje odpadów: 

1) papier i tektura, 

2) szkło, 

3) tworzywa sztuczne, metal i odpady opakowaniowe wielomateriałowe 

4) przeterminowane leki, i chemikalia, 

5) odpady niekwalifikujące się do odpadów medycznych powstałych w gospodarstwie 

domowym w wyniku przyjmowania produktów leczniczych w formie iniekcji  

i prowadzenia monitoringu substancji we krwi, w szczególności igieł i strzykawek, 

6) zużyte baterie i akumulatory, 

7) zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny, 

8) meble i inne odpady wielkogabarytowe, 

9) zużyte opony w ilości do 8 szt. na gospodarstwo na rok, 

10) odpady budowlane i rozbiórkowe stanowiące odpady komunalne, w tym 

niezanieczyszczony styropian, wełna mineralna  w ilości do 100 kg na gospodarstwo na rok, 

11) odpady z tekstyliów i odzieży, 

12) odpady niebezpieczne, 

13) lampy fluorestencyjne i urządzenia zawierające freony” 

§ 3 ust. 2 otrzymuje następujące brzmienie: „Odpady wymienione w ust. 1 pkt. 1-13 

właściciele nieruchomości dostarczają do pszok na własny koszt.” 

Pozostałe zapisy w projekcie uchwały pozostają bez zmian. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę z uwzględnieniem 

autopoprawki. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 
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NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/199/20 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę została podjęta. Za głosowało 

12 radnych. Uchwała nr XXIV/199/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty właścicieli nieruchomości 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. Projekt uchwały został przedstawiony radnym na wczorajszej konferencji i 

przeanalizowany. Nie zgłoszono uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty właścicieli nieruchomości 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, 

Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert 

Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sebastian Król 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/200/20 w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty właścicieli nieruchomości kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym została podjęta. 

Za głosowało 11 radnych. Uchwała nr XXIV/200/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 10 

Kolejny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ryczałtowej 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi dla nieruchomości, na 

których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe. Projekt uchwały również został przeanalizowany. Nie było 

pytań. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi odbieranymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/201/20 w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi odbieranymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub 

innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe została 

podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała nr XXIV/201/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Projekt uchwały został przedstawiony 

radnym i przeanalizowany. 

Rozpoczęto dyskusję w danym temacie. 

W dyskusji wzięli udział: 
Radny Krzysztof Strąk – w związku ze zmianą firmy obsługującej odbiór odpadów 

komunalnych, kiedy nastąpi wymiana koszy i odbiór odpadów? 

Pan Burmistrz – firma Fart na początku lipca zabierze kosze wraz z odpadami. Natomiast 

nowa firma Enereis powinna od 1 lipca zapewnić nowe kosze na śmieci dla wszystkich 

mieszkańców Gminy Morawica. Nowe kosze będą o pojemności 240 litrów. Ponadto zgodnie 

z nowelizacją ustawy segregacja odpadów komunalnych jest obowiązkowa. 

Radna Dorota Pietrzyk – zwróciła się z prośbą o informację jakim normą powinny 

odpowiadać kompostowniki na działkach. 

Pan Burmistrz – poinformował, że taka informacja się ukaże. Ma to być wydzielone miejsce 

na gromadzenie bioodpadów, np. w formie drewnianego czworoboku/sześcianu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, 

Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert 

Żołądek 

PRZECIW (1) 

Leszek Cygan 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/202/20 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała 

nr XXIV/202/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 12 

Następny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XVIII/230/16 Rady Gminy Morawica w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie Gminy Morawica. Projekt uchwały został przedstawiony radnym na konferencji. Nie 

zgłoszono pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/230/16 Rady Gminy 

Morawica w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/203/20 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/230/16 Rady Gminy 

Morawica w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Morawica została podjęta.  

Za głosowało 12 radnych. Uchwała nr XXIV/203/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący rady ogłosił 10 minutową przerwę. 

Po przerwie wrócono do obrad. 
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Ad. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w 

Mieście i Gminie Morawica na rok szkolny 2020/2021. 

Pan Burmistrz zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały. Treść zgłoszonej autopoprawki: 

§ 1 otrzymuje następujące brzmienie: „Określa się średnią cenę jednostki paliwa w Mieście 

 i Gminie Morawica na rok szkolny 2020/2021, 

w następującej wysokości: 

1) benzyna - 4,60 zł, 

2) olej napędowy – 4,73 zł, 

3) gaz LPG – 2,08 zł.” 

Pozostałe zapisy w projekcie uchwały pozostają bez zmian. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostkowej paliwa  

w Mieście i Gminie Morawica na rok szkolny 2020/2021 z uwzględnieniem autopoprawki. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/204/20 w sprawie określenia średniej ceny jednostkowej paliwa  

w Mieście i Gminie Morawica na rok szkolny 2020/2021 została podjęta. Za głosowało  

12 radnych. Uchwała nr XXIV/204/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 14 

Kolejny punkt obrad - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr III/18/18 Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu 

osobowego Komisji bezpieczeństwa z powodu złożenia pisemnej rezygnacji radnego Pana 

Krzysztofa Strąk z członkostwa w komisji. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu 

uchwały. Nie zgłoszono uwag. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/18 Rady Miejskiej w 

Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji bezpieczeństwa z 

powodu złożenia pisemnej rezygnacji radnego Pana Krzysztofa Strąk z członkostwa w 

komisji. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, 

Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert 

Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Cygan 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/205/20 w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji bezpieczeństwa 

została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała nr XXIV/205/20 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/15/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji skarg, 

wniosków i petycji. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały. Poinformował, że 

pierwszeństwo w składzie Komisji mają członkowie klubu radnych. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/15/18 Rady Miejskiej w 

Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji skarg, wniosków i 

petycji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/206/20 w sprawie zmiany uchwały Nr III/15/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji skarg, 

wniosków i petycji została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała nr XXIV/206/20 

stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił, aby członkowie Komisji skarg, wniosków i petycji zgłosili ze 

swego grona kandydata na Przewodniczącego Komisji. 
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Ad. 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji 

gospodarki. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji gospodarki. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/207/20 w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji gospodarki 

została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała nr XXIV/207/20 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/19/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru przewodniczących i 

zastępców przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Radny Krzysztof Strąk – zaproponował na Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków  

i petycji Łukasza Wojdę. 

 

  Przewodniczący Rady zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, polegającą na 

zmianie § 1 w sposób następujący: § 1 projektu uchwały otrzymuje brzmienie: „W uchwale 

Nr III/19/18 Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru 

przewodniczących i zastępców przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w 

Morawicy dokonuje się następujących zmian: 1) w § 1 pkt 2 wykreśla się Pana Michała 

Jędrzejczyka, a w to miejsce wpisuje się Pana Łukasza Wojdę; 2) w § 2 pkt 3 wykreśla się 

Pana Michała Jędrzejczyka.” 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/19/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru przewodniczących i zastępców 

przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy z uwzględnieniem 

autopoprawki. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Jamorska-Kurek, Łukasz Wojda, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/208/20 w sprawie zmiany uchwały Nr III/19/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru przewodniczących  

i zastępców przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy została podjęta. 

Za głosowało 9 radnych. Uchwała nr XXIV/208/20 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 18 

Następny punkt obrad dotyczył rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały nr XLVI/440/14 Rady Gminy Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie 

ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku 

utworzonym przez Gminę Morawica. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLVI/440/14 Rady Gminy 

Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Gminę Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski 

Uchwała nr XXIV/209/20 w sprawie zmiany Uchwały nr XLVI/440/14 Rady Gminy 

Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Gminę Morawica została 

podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała nr XXIV/209/20 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 19 

Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Radny Leszek Cygan – zadał pytania dotyczące realizacji zadań z funduszu sołeckiego 

miejscowości Bilcza, dotyczące: opracowania projektu odwodnienia ulicy Podgórze, budowy 

chodnika przy ul. Żeromskiego na łuku drogi pomiędzy osiedlem Echo I-Echo II, dowieszenie 

na tej ulicy kilku lamp. Na jakim etapie są prace związane z realizacją tych przedsięwzięć? 

Pan Burmistrz - poinformował, że odpowiedź na zadane pytania zostanie udzielona w formie 

pisemnej. 

Radna Dorota Pietrzyk – w jakich godzinach będą kursy autobusów, na które uzyskaliśmy  

dofinansowanie? 

Pan Burmistrz – otrzymaliśmy środki na ten cel. Kursy uzgadniane są z gminą Chmielnik, 

zgodnie z zawartym porozumieniem w tej sprawie. Oczywiście po uzgodnieniu godzin 

kursów, skonsultujemy je jeszcze z mieszkańcami, panią radną. 

Radny Robert Żołądek – złożył wniosek formalny w sprawie przygotowania przez dział 

legislacyjny urzędu uchwały dotyczącej regulaminu utrzymania czystości i porządku w 

Gminie Morawica, który określałaby szczegółowy regulamin utrzymania czystości i porządku 

na terenie Miasta i Gminy Morawica na terenach publicznych i szeroko pojętych terenach 

zielonych. Taki wewnętrzny akt prawny pomógłby w utrzymaniu terenów zielonych i byłby 

aktem kontroli.  

Pan Burmistrz – jest przeciwny złożonemu wnioskowi, ponieważ ustawa o utrzymaniu 

czystości i porządku nie ma zastosowania i nie nakazuje nam wprowadzania 

zaproponowanego regulaminu. W gminie mamy różne miejsca zielone, każdy z nich wymaga 

innej staranności utrzymania. Podkreślił, że dobrym zwyczajem jest przeznaczanie środków 

funduszu sołeckiego na utrzymanie terenów zielonych. W wielu miejscowościach jest, to 

świetnie rozwiązane. 

Radny Robert Żołądek – chodzi o sprecyzowanie zasad, aby zapobiec widokowi zarośniętych, 

niezadbanych terenów zielonych, choćby np. wokół zalewu w Morawicy. 

Pan Burmistrz – ile Pan zaproponował, aby środków z funduszu sołeckiego miejscowości 

Morawica zostało przeznaczone na utrzymanie terenów zielonych? 

Radny Robert Żołądek – przedstawił przedsięwzięcia realizowane z funduszu sołeckiego.  

W związku z tym w tym roku będę zgłaszał zakup kosiarki i zadbam o teren wokół zalewu. 

Pan Burmistrz – jak najbardziej, po to jest funduszu sołecki i proszę taki wniosek na zebraniu 

wiejskim zgłosić. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że po uzyskanych informacjach z biura obsługi rady, 

zgłoszony wniosek formalny nie kwalifikuje się jako wniosek formalny. Jest to inicjatywa 

uchwałodawcza, statut Miasta i Gminy Morawica określa komu przysługuje. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – uważa, ze taki regulamin powinien powstać i uwzględniać 

chociaż podstawowe zasady utrzymania terenów zielonych. Poprosiła o wyjaśnienie kwestii 

poruszonej na konferencji w sprawie podtapiania Piasecznej Górki, ze względów 

technicznych nie wysłuchała całej wypowiedzi Pana Burmistrza, aby mogła się do niej 

ustosunkować. 

Pan Burmistrz – problem podtapiania Piasecznej Górki, na pewnym odcinku trwa od kilku lat. 

Przedstawił czym jest spowodowany i jakie podejmowano działania w tym kierunku. Zwrócił 

uwagę, że gdyby w momencie konsultacji z mieszkańcami Pani sołtys wsparła nasze działania 

problem podtapiania zostałby rozwiązany. Niestety takiego wsparcia wtedy nie mieliśmy ze 
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strony Pani sołtys. Apeluje, abyśmy wspólnie rozwiązali ten problem. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – oczywiście zgadzam się z Panem Burmistrzem, że problem 

jest do rozwiązania. Jednak sytuacja jest skomplikowana i w mojej ocenie wymaga pomocy 

mediatora. Wtedy obejmowała funkcję sołtysa, zapoznawałam się z środowiskiem i nie 

popierałam żadnej strony. Dopytywała się w urzędzie jak postępują sprawy. Po czterech 

latach cierpliwość moja i mieszkańców się skończyła i stąd była złożona skarga. 

Pan Burmistrz – mediator jak najbardziej, ale przy wspólnej linii postępowania. 

Przewodniczący Rady – odczytał § 26 statut o czasie wystąpienia radnego w debacie nad daną 

sprawą. 

Radna Ryszard Znój – czy mamy nowego prezesa ZGK? Czy zebrania wiejskiej w sprawach 

funduszy sołeckich mogą być zwoływane w stanie epidemii? 

Pan Burmistrz – aby w ramach tarcz antykryzysowych zmienić zasady uchwalania funduszu 

sołeckiego w sposób zdalny, bo na chwilę obecną nie ma takiej możliwości. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – można takie zebranie zrobić w plenerze z zachowaniem 

zasad sanitarnych lub w dużej hali. 

Radny Ryszard Znój – o tym wiedziałem, tylko z jakich środki finansowych zapewnić środki 

ochronne? 

Radny Sebastian Król – jak przedstawia się budowa chodnika w Bilczy ul. Zastawie? 

Pan Burmistrz – budowa chodnika została zgłoszona w starostwie. Na rozmowie ze Starostą  

i Dyrektorem Wróblem poruszę ten temat. 

Radny Łukasz Wojda – przedstawił jak w jego okręgu wygląda utrzymanie terenów 

zielonych. 

Radny Robert Żołądek – czy są wprowadzone obostrzenia związane z korzystaniem z 

zbiorników wodnych. W tej sytuacji na stronie internetowej gminy, wokół zbiornika nad 

zalewem w Morawicy informacje jak korzystać z tego terenu nad wodą w stanie epidemii 

powinny zostać zamieszczone. 

Pan Burmistrz – zwrócimy się o przygotowanie odpowiednich tablic informacyjnych. 

 

Ad. 20 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan 

Bartosz Kruk zakończył obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 

 

 


